
Geachte heren 
van 

burger initiatief Helder Nunspeet , 

Dank 
voor uw 

mail. Ik ben het volledig met 
u eens 

dat 
er 

spoedig stappen moeten worden gezet 

om 
duidelijkheid te scheppen in de door 

u 
geuite beschuldigingen. Dat is in ieders belang. Ik ben 

dan ook blij met 
uw 

voorstel dat 
u 

in eerste instantie één of twee dossiers wilt aandragen 
waarvan 

de feiten besproken worden. Dank daar 
voor. 

Het 
proces voor 

waarheidsvinding dat 
u 

voorstelt deel ik niet. Uw voorstel lezend denk ik dat 
er 

mogelijk sprake is 
van een 

misverstand. Ik heb 
u 

al medegedeeld dat ik voordat ik eventuele 

stappen kan zetten onderbouwingen/feiten nodig heb 
van uw 

aantijgingen. Die hebben wij tot 
op 

heden helaas 
nog 

niet 
mogen 

ontvangen. U gaf eerder aan 
deze paraat te hebben. Uit 

uw 
mail 

begrijp ik echter dat 
u een 

gezamenlijk onderzoek wil of er feiten zijn die de beschuldigingen 

kunnen onderbouwen. Ik vind het niet wenselijk 
om 

in gezamenlijkheid 
op 

zoek te 
gaan naar 

feiten. Dan gaan rollen 
en 

verantwoordelijkheden door elkaar 
gaan 

lopen. 

Dit neemt niet 
weg 

dat ik – net als 
u 

- snel duidelijkheid wil. Wanneer 
u één of twee 

dossiers/casussen kiest 
en 

daarbij de concrete feiten aandraagt die de beschuldigingen 
van 

integriteitsschending onderbouwen (en ook wie de indiener is) dan ben ik bereid deze dossiers 

spoedig te laten onderwerpen 
aan een ’vooronderzoek’. In zo’n onderzoek wordt beoordeeld of 

er 
aanwijzingen zijn 

van 
niet integer bestuurlijk handelen 

en of er 
daarom 

een 

integriteitsonderzoek moet komen. Het onderzoek zal zich uitdrukkelijk niet richten 
op 

onderwerpen die 
aan 

het oordeel 
van een 

rechter of klachtencommissie (hadden) kunnen worden 

onderworpen , 
maar 

nadrukkelijk 
op 

integriteitsschendingen. Het onderzoek bestaat uit 
een 

dossieronderzoek 
en 

interviews met alle bij het dossier betrokken 
personen (burgers , 

ambtenaren , bestuurders) en 
resulteert in 

een aan 
mij uit te brengen adviesrapport , dat ik 

vanzelfsprekend met 
u ga 

bespreken. 

Ik vind dat vraagtekens 
over 

de integriteit in het openbaar bestuurder snel 
en 

goed moeten 

worden onderzocht , volgens 
een 

vast protocol. In de laatstgehouden vergadering 
van 

de 

raadscommissie Algemeen Bestuur hebben wij gesproken 
over een ‘Protocol behandeling 

meldingen 
van 

vermoede integriteitsschendingen door politieke ambtsdragers’. In de 

raadsvergadering 
van 27 juni 

a. s. 
zal dit protocol worden vastgesteld. Ik hecht 

eraan om 
dit 

protocol te hanteren als leidraad bij 
ons 

handelen ten aanzien 
van uw 

beschuldigingen. 

Genoemd protocol heb ik ter informatie bijgevoegd. 

Ik hoop 
op een 

spoedige reactie zodat 
we 

snel het onderzoek kunnen starten. Het is in 
uw en ons 

belang 
zo 

snel mogelijk duidelijkheid te scheppen. 

De burgemeester 
van 

Nunspeet , 

C. W. J. Blom. 


